
                          Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Dolné Naštice, konaného dňa 29.6.2023. 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

Rokovanie : 

 

1. Zasadnutie obecného zastupiteľstva (OZ) viedol starosta obce Radoslav Kozinka. Privítal 
zúčastnených občanov a poslancov obecného zastupiteľstva. Skonštatoval prítomnosť 
štyroch poslancov, a uznal zasadnutie za schopné uznášania. Poslanec obecného 
zastupiteľstva p. Gabriel Dravecký prišiel na zasadnutie pri rokovaní bodu  č.9. 

2. Zapisovateľkou zápisnice bola určená p. Ľudmila Burzová, za overovateľov zápisnice boli 
poverení p. Lucia Danková a p. Michal Muran. 

3. OZ schválilo program zasadnutia. Hlasovanie : za 4, proti 0, zdržal sa 0. 

4. OZ schválilo, aby vo veci „Poplatok za poskytnuté sociálne služby“ Anton Kasala vo výške 
1200 €, ktoré žiada od obce Dolné Naštice uhradiť DSS Náruč v Solčanoch, bol oslovený JUDr. 
Peter Ďurmek a vo vyššie uvedenej veci zastupoval obec Dolné Naštice.                                 
Hlasovanie : za 4, proti 0, zdržal sa 0. 

5. OZ neschválilo žiadosť p. Ivana Kusého o povolenie parkovať ťahač (kamión bez návesu) na 
ploche za kostolom. Hlasovanie : za 1 (Lucia Danková), proti 0, zdržal sa 3 (Ľudmila Burzová, 
František Bátora, Michal Muran). 

6. Poslanci OZ Ľudmila Burzová, Lucia Danková, Michal Muran, nesúhlasili so zverejnením 
svojich kontaktov (tel. číslo, e mail), o ktoré žiadal p. Ing. Michal Levický PhD. So zverejnením 
svojich kontaktných údajov súhlasil František Bátora. Pán Gabriel Dravecký v čase rokovania 
tohto bodu nebol prítomný. 

7. OZ schválilo  žiadosť p. Juraja Magulu o povolenie uskutočnenia kultúrnej akcie.              
Hlasovanie : za 4, proti 0, zdržal sa 0. 

8. OZ schválilo úpravu rozpočtu 2/2023. Hlasovanie : za 4, proti 0, zdržal sa 0. 

9. OZ schválilo výšku úväzku 20% pre hlavného kontrolóra obce Dolné Naštice, ako aj kritéria 
k výberovému konaniu do funkcie hlavného kontrolóra obce Dolné Naštice, ktoré musia 
spĺňať základné zákonom stanovené podmienky.  Hlasovanie : za 5, proti 0, zdržal sa 0.    

10. OZ vzalo na vedomie odborné stanovisko hlavného kontrolóra  obce Dolné Naštice 
k návrhu záverečného účtu obce Dolné Naštice za rok 2022. 



11. OZ schválilo Záverečný účet obce Dolné Naštice za rok 2022.  Hlasovanie : za 4  (Ľudmila 
Burzová, Gabriel Dravecký, František Bátora, Michal Muran), proti 0, zdržal sa 1 (Lucia 
Danková). 

12. OZ schválilo Individuálnu výročnú správu obce Dolné Naštice za rok 2022 Hlasovanie : za 
4  (Ľudmila Burzová, Gabriel Dravecký, František Bátora, Michal Muran), proti 0, zdržal sa 1 
(Lucia Danková). 

13. Diskusia :                                                                                                                                                      
Starosta obce Radoslav Kozinka sa poďakoval členom DHZ Dolné Naštice, za vzornú 
reprezentáciu obce na obvodnom kole hasičskej súťaže v Miezgovciach, ako aj výbornú 
spoluprácu s obecným úradom pri organizovaní spoločenských podujatí – STAVANIE MÁJA, 
MDD. P. Sokolík odporučil pri téme, nejasností a rozdielu pri majetku obce vo výške cca. 
570 000 € zriadiť inventúrnu komisiu. P. Rybanský sa pýtal, „či kanál pri cintoríne je 
dokončený, načo sa použijú betónové kocky, ktoré tam zostali a či sa plánuje vyčistenie 
kanála popri ceste nad cintorínom oproti družstvu“, starosta obce vysvetlil, že betónové 
kocky budú prevezené na dvor obecného úradu a oprava kanála je ukončená, vyčistenie 
kanála je prisľúbené od nášho občana (M.P súkromný poľnohospodár). P. Ivan Drobný 
hovoril o zlom stave detského ihriska v areáli futbalového ihriska „chýbajúce šróby a pod.) 
a nutnosti opráv. Väčšina zúčastnených sa zhodla, že najlepším riešením bude spoločná 
brigáda. Starosta obce navrhol p. Drobnému, aby spísal zoznam chýbajúceho/poškodeného 
materiálu a priniesol na OcÚ a dohodne sa postup a brigáda. P. Rybanský sa pýtal na 
oplotenie príjazdovej cesty na „VÁHU“, starosta obce vysvetlil, že práce sa začali ešte v apríli 
a sú v réžii ŽSR. P. Magula sa poďakoval Františkovi Bátorovi za pomoc pri kosení plochy 
vedľa ihriska. P. Veronika Dobrovodská sa pýtala, či môže upraviť výsadbou záhon pred 
domom, ktorý je obecný. Starosta obce odpovedal, že upravovať záhon samozrejme môže, 
ale výsadba by mala byť jednotná a plánovaná, keďže to povoľuje odbor ŽP. Ďalej zúčastnený 
súhlasili s návrhom starostu obce, upraviť jeden „ukážkový“ záhon podľa ktorého by mohli 
občania záhony upravovať. P. Ján Kozinka sa pýtal ako sa spravuje verejné osvetlenie, čo mu 
bolo vysvetlené. Danko František, Dana Šebová hovorili o osvetlení na garáži pri ihrisku, že 
čas zapínanie bol vhodne nastavený . 

14. Starosta obce Radoslav Kozinka sa poďakoval všetkým za účasť, priateľskú 
atmosféru, konštruktívne návrhy a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

 

Overovatelia : 

Lucia Danková       ........................... 

Michal Muran        ...........................        



                                                                             


